


ការប្រកួត

 ផ្លូវរបស់ទ្រង់ត្រូវបានរកឃើញកន្លងមកហើយ មែនទេ? អស្ចារ្យណាស់ ព្រះអម្ចាស់! តើវាផ្តុំមល្លៃមប៉ុណ្ណាក្នុងការជឿលើទ្រង់។ ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នក ពិតជាមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយនៅយប់នេះ។ ហើយទើបតែបើកទ្វារនៅទីនោះ មួយភ្លែត ហើយឮបងស្រី ហ្គេតធីច្រៀងបទចាស់នោះ: *បន្តកាន់ តែមួយម៉ោង ទៀត* នាំមកនូវអនុស្សាវរីយ៍នៃព្រះវិហារតូចរបស់ខ្ញុំ ពេលដែលខ្ញុំចេញក្នុងពេល ផ្សេងទៀតដើម្បីចូលទៅក្នុងបេសកកម្ម។ ខ្ញុំកំពុងមើលនៅពេលនេះថា “ស្វែងរក ព្រះជាមុនសិន” នៅទីនេះនៅខាងមុខឆ្នងកាត់ផ្ទៃចាស់នេះ ខ្ញុំចាំថា សេមមី ដើរដ សុនបានលាបពណ៌នៅទីនោះប្រហែលម្ភៃប្រាំឆ្នាំមុន នៅផ្នែកម្ខាងទៀតខ្ញុំគិតថាវា មាន “តើអ្នកនឹងចំណាយពេលអស់កល្បនៅទីណា? សូមគិត!” ហើយនៅទីនេះគឺ —គឺជា “ស្រ្តីនៅអណ្តូង” និង “ដានីយ៉ែលនៅក្នុងរូងភ្នំតោ”។ អូ ខ្ញុំអើយ! មានរឿង ជាច្រើនបានកើតឡើងតាំងពីពេលនោះមក។

2 ប្រហែលម៉ោងប្រាំល្ងាចនេះខ្ញុំបានទទួលការហៅទូរស័ព្ទជាបន្ទាន់ ដែលមក ប្រហែលសាមសិប សែសិបម៉ាយក្នុងប្រទេសនៅទីនេះ ពីស្រ្តីដែលជិតស្លាប់ និង មិត្តភក្តិដ៏មានតម្លៃបំផុត ម្តាយរបស់ ហ្សកហ្សឺ ខាតទើ។ ហើយខ្ញុំបានដឹងថាមាន អ្នកបម្រើព្រះជាច្រើននៅទីនេះដើម្បីកាន់តំណែងរហូតដល់ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ។ អេ ឌីតក៏ឆ្ងន់ឆ្ងរ ផងដែរ។ ហើយកាលដែលយើងនៅទីនោះ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើការ នៅកន្លែងកើតហេតុ ហើយបងស្រី ខាតទើ មកពីផ្លូវដ៏វែងឆ្ងាយពីការស្លាប់។ ដូច្នេះ យើងមានអំណរគុណចំពោះរឿងនោះ។

3 ហើយឥឡូវនេះ វាដល់ពេលសម្រាប់កម្មវិធីល្បែងព្រះអម្ចាស់ឆាប់ៗនេះហើយ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាម៉ោង១២ហើយពេលគេទៅ។ តើអ្នកបានកំណត់ឱ្យវានៅម៉ោង ប៉ុន្មាន? ប្រងប្រុស នេរីលនិយាយថា “គ្រប់ពេលវេលា ចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះនៅពេល ណាក៏បាន រហូតដល់ម៉ោងដប់មួយកន្លះ។”—អដ។ នៅពេលណាក៏បានដែល យើង...យប់នេះមានប៉ុន្មាននាក់ត្រូវចូលរួមពិធីល្បែងព្រះអម្ចាស់ តោះមើលដែរ។ នោះហើយជា អូ វាអស្ចារ្យណាស់។ មិនអីទេ ខ្ញុំចង់និយាយមួយម៉ាត់ ឬពីរ

ម៉ាត់។ ប្រហែលជាខ្ញុំនឹងប្រុងប្រយ័ត្ននៅទីនេះប្រហែលដប់នាទី ដប់ប្រាំ យើង
នឹងចាប់ផ្តើមការប្រកប។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា
“អាម៉ែន”—អេដ។ អាម៉ែន។ ហើយខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមែនទេ?

4 ជាការប្រសើរណាស់ ប្រសិនបើនៅទីនេះមិនមានបងប្រុស ថូម៉ាស យីដ
និងបងស្រី យីដ ទាំងអស់មកពីរដ្ឋអូហៃអូទេ។ ខ្ញុំគិតថាពួកគេបានឡើង។ អូ
មិនអីទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវានៅលើកាសែត ហើយខ្ញុំនឹងទទួលបានវា។ អ្នកដឹងទេ
ពួកគេមិនបោះបង់ទេ។ ពួកគេចំណាយពេលពីរបីថ្ងៃ ចម្ងាយក្រោមមួយរយជា
ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំគ្លាហាន គឺចង់ឃើញមនុស្សបែបនោះ។ សូម
គិតថា ខ្ញុំជាមនុស្សចាស់ ហើយមុនពេលខ្ញុំកើតមក ពួកគេបានផ្សាយដំណឹង
ល្អ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំជាបុរសចំណាស់ម្នាក់ ហើយប្រសិនបើពួកគេមិនអាច
ចេញបានហើយបន្តិសំឡេងចេញ ពួកគេគ្រាន់តែយកខ្សែអាត់ថតសំឡេង ហើយ
ចេញទៅតាមមន្ទីរពេទ្យមួយទៅមន្ទីរពេទ្យមួយ ពីផ្ទះមួយទៅផ្ទះមួយ ផ្សាយដំណឹង
ល្អ។ នោះល្អណាស់។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំប្រាកដជារីករាយសម្រាប់ពួកគេ និងសម្រាប់
អ្នកទាំងអស់ដែលបានរំពឹងទុកក្នុងកម្មវិធីនេះនៅទីនេះ។

5 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា យើងនឹងប្រកាសវាឥឡូវនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វ
ព្រះហឫទ័យ ដរាបណាក្រុមជំនុំត្រូវបានបញ្ចប់ ដែលគេអះអាងថានឹងមាន
ប្រហែលជាថ្ងៃទីដប់នៃខែកុម្ភៈ ហេតុអ្វី យើង បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ យើង
ចង់ចំណាយពេលយ៉ាងហោចណាស់ប្រាំបីឬដប់ថ្ងៃ ឬប្រហែលពីរសប្តាហ៍លើគ្រា
ទាំងប្រាំពីរនៃវិវរណៈ។ ហើយយើងនឹងបញ្ចេញកាតដល់អ្នកដែលមកសួរសុខទុក
របស់យើងពីជុំវិញ ពីផ្ទះនៅទីនេះ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេដឹងពេលវេលាច្រើន
នៅពេលខាងមុខ ដូច្នេះប្រសិនបើពួកគេយល់ឃើញនឹង មក យើងប្រាកដជា
រីករាយដែលមានអ្នកនៅទីនេះ។ ហើយប្រហែលជាបើព្រះអម្ចាស់នឹងផ្តល់ឱ្យយើង
នូវការបង្ហាញមួយផ្សេងទៀតនៃវត្តមានរបស់ទ្រង់ដូចជាទ្រង់បានធ្វើកាលពីលើក
ចុងក្រោយ ពេលដែលយើងបានឆ្លងកាត់ជាមួយនឹងក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។

6 អ្នកធ្លាប់ចង់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកណាម្នាក់ ហេតុអ្វី សូមចងចាំខ្ញុំ
គ្រប់ពេលវេលា ព្រោះខ្ញុំជាមនុស្សម្នាក់ដែលពិតជាត្រូវការវា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំខ្មាស់

ខ្លួនឯងណាស់ ដែលចំណាយពេលដប់ ដប់ប្រាំនាទីនៅទីនេះ និយាយអ្វីបន្តិច មុននឹងចាប់ផ្តើម ប៉ុន្តែសូមអានក្បាលបន្តិចសិន។

7 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ អូ ការប្រយុទ្ធនឹងបញ្ចប់នៅថ្ងៃណាមួយ ហើយនឹងលែង មានជំងឺទៀតហើយដែលត្រូវអធិស្ឋានសុំ ហើយនឹងលែងមានមនុស្សបាបដើម្បី ប្រែចិត្តទៀតហើយ។ ប៉ុន្តែ ឱព្រះវរបិតាអើយ ក្នុងពេលដែលថ្ងៃនេះជាថ្ងៃនោះ សូមឲ្យយើងធ្វើការក្នុងពេលដែលយើងមានពន្លឺធ្វើការចុះ ដ្បិតពេលវេលានឹង មកដល់ ដែលគ្មានអ្នកណាអាចធ្វើការបាន។ ឥឡូវនេះ ក្នុងមួយភ្លែត ព្រះអម្ចាស់ អើយ ទូលបង្គំនឹងមានអារម្មណ៍មិនល្អ ប្រសិនបើទូលបង្គំមិនបានធ្វើ ទូលបង្គំ បានបញ្ចប់ឆ្នាំនេះដោយមិននិយាយពាក្យប៉ុន្មានម៉ាត់ទៀត។ ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន សូមទ្រង់ជួយទូលបង្គំផង ដើម្បីឲ្យទូលបង្គំអាចនិយាយអ្វីមួយ ដែលនឹងធ្វើឲ្យមានសេចក្តីក្លាហាននៅក្នុងចិត្តនៃរាស្ត្រទ្រង់ ថាយើងអាចចាកចេញ ពីទីនេះនៅយប់នេះបន្ទាប់ពីទទួលបានការប្រកប ហើយយើងដឹងថានៅក្នុងការ ប្រកបមានកម្លាំង។ អ៊ីស្រាអែលបានទទួលការលាងព្រះអម្ចាស់ជាលើកដំបូង នៅអេហ្ស៊ីប ហើយបានដើរសែសិបឆ្នាំ ដោយមិនពាក់ស្បែកជើងរបស់ពួកគេ ឬ សម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេដាច់អំបោះឡើយ។ ហើយក្នុងចំណោមមនុស្សពីរលាន នាក់ គ្មាននរណាម្នាក់ទន់ខ្សោយក្នុងចំនោមពួកគេទេ នៅពេលពួកគេចេញពីទី រហោស្ថាន។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងចងចាំនៅយប់នេះ នៅពេលដែល យើងខិតជិតម៉ោងដ៏អស្ចារ្យនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ យើងអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

8 ប្រសិនបើខ្ញុំគួរតែនិយាយបរិបទដែលខ្ញុំបានសរសេរថាខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមនៅ រសៀលនេះ យើងនឹងនៅទីនេះនៅម៉ោងប្រាំប្រាំក្រីក។ [មាននរណាម្នាក់និយាយថា “នោះនឹងមិនអីទេ។”—អេដ។] ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់អានព្រះបន្ទូលមួយពី...[“នោះនឹងមិន អីទេ។” សូមអរគុណ។ ពីអេភេសូរជំពូកទី៦ ខទី១២ ហើយគ្រាន់តែមួយភ្លែត ឥឡូវនេះ សម្រាប់ភាពក្លាហាន។

ដ្បិតយើងរាល់គ្នាមិនមែនតយុទ្ធនឹងសាច់ឈាមទេ គឺ និងពួក គ្រប់គ្រង ពួកមានអំណាច និងពួក...ម្ចាស់នៃ...សេចក្តីដ៏តនៅ

លោកីយ៍នេះវិញ ហើយទាស់នឹងអំណាចអាក្រក់ខាងវិញ្ញាណ នៅស្ថាន ដ៏ខ្ពស់ដែរ។

9 “អំណាចអាក្រក់ខាងវិញ្ញាណនៅស្ថានដ៏ខ្ពស់ដែរ។” ហើយខ្ញុំចង់ទាញយក ពីបរិបទខ្លីដប់ ឬដប់ប្រាំនាទី ឬ ជាអត្ថបទ ជាជាង ខ្ញុំចង់ហៅវាថា: ការប្រកួត។ ការប្រកួតគឺជាការសាកល្បងកម្លាំង។ ហើយយើង ដែលយើងមាន...សាកល្បង កម្លាំង។ យើងធ្លាប់មាន...ជនជាតិឥណ្ឌាធ្លាប់ដុតភ្លើង ហើយគេនឹងដាក់មនុស្សជា ច្រើននៅចុងខ្សែនេះ: ហើយជាច្រើនទៀតនៅចុងខាងនេះ: ហើយនិង—ការ អូសទាញ ការប្រជែងកម្លាំង នឹងទាញភាគីចាញ់ឱ្យឆ្លងដុតភ្លើង។ ហើយឥឡូវនេះ យើងដឹងថាមានរឿងជាច្រើន ហើយយើងអាចផ្អែកលើរឿងនេះក្នុងរយៈពេលពីរបី នាទី នៃ—នៃការប្រកួត ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយសម្រាប់នាទីទាំងនេះយ៉ាងឆាប់រហ័ស ចំពោះការប្រកួតដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមាន នោះគឺរវាងក្រុមជំនុំ និងសាតាំង។ នោះ ជាកម្លាំងដ៏អស្ចារ្យរបស់សាតាំង។ ហើយយើងចង់និយាយអំពីកម្លាំងដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។

10 ឥឡូវនេះ: ការប្រកួតដ៏អស្ចារ្យនេះបានបន្តអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំហើយ។ វាបានចាប់ផ្តើមនៅស្ថានសួគ៌ ហើយសាតាំងត្រូវបានបណ្តេញចេញមកផែនដី ហើយបន្ទាប់មកវាក្លាយជាសត្រូវនឹងរាស្ត្ររបស់ព្រះ។ ហើយ ចាប់តាំងពីពេលនោះ មក វាបានប្រើប្រាស់កម្លាំង និងយុទ្ធសាស្ត្ររបស់វាទាំងអស់ ដើម្បីព្យាយាមទាញ រាស្ត្ររបស់ព្រះឱ្យឆ្លងកាត់ភ្លើង ឬ ចូលក្នុងភ្លើងរបស់ទ្រង់។

11 ហើយយើងដឹងថាអ្នកណាជាអ្នកដែលមានប្រទានភាពបំផុត គឺជាព្រះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ នៅពេលដែលទ្រង់បានប្រទានដល់រាស្ត្រទ្រង់នូវអ្វីដែលល្អ បំផុតដែលទ្រង់អាចទប់ទល់នឹងសាតាំងបាន គឺព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ដោយសារព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ ហើយអ្នកណាខ្លាំងជាងព្រះ? ដូច្នេះ ព្រះបន្ទូលគឺជា ព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលក្លាយជាកម្លាំងរបស់យើង។ ព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ក្លាយជា កម្លាំងរបស់វា ដើម្បីទាញសាតាំងទៅកាន់ភ្លើងរបស់វា ដែលវាបានបង្កើតឡើង។ ហើយអូសបន្ត។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល នៅក្នុងម៉ាកុស ១៦ “ក្នុងនាម យើង ពួកគេនឹងដេញអារក្សចេញ។”

12 ឥឡូវនេះខ្ញុំដឹងថាវាជាពាក្យចាស់ដែលមនុស្ស ឬ មានពាក្យចាស់ថា... ហើយវាក៏មិនចាស់ ប៉ុន្មានដែរ។ មនុស្សសម័យនេះមិនជឿលើអារក្សទេ។ ប៉ុន្តែ អ្វីដែលត្រូវធ្វើ តាមគំនិតខ្ញុំ គឺស្គាល់សត្រូវរបស់អ្នក។ ហើយ—ហើយស្គាល់ សត្រូវរបស់អ្នក ហើយហ្វឹកហាត់សម្រាប់ការប្រកួតដែលអ្នកនឹងមាននៅពេល អ្នកជួបវា ដោយសារតែអ្នកនឹងជួបវា។ ហើយស្គាល់វា ស្គាល់...ដឹងថាកម្លាំង របស់វាជាអ្វី ហើយបន្ទាប់មកហ្វឹកហាត់សម្រាប់ការប្រកួតនេះនៅពេលអ្នកជួប វា។ ដ្បិតវាប្រាកដរឿងមួយថា អ្នកនឹងជួបវា ហើយដូច្នេះអ្នកត្រូវហ្វឹកហាត់សម្រាប់ ការប្រកួត។

13 ឥឡូវនេះការហ្វឹកហាត់ការប្រកួតគឺដូចអ្នកប្រដាល់អ៊ីចឹង។ សត្រូវ—សត្រូវ របស់គាត់ដែលគាត់នឹងទៅជួបនៅទីនោះក្នុងការប្រកួត ដើម្បីប្រយុទ្ធ ជាធម្មតា អ្នកប្រដាល់ល្អពិតប្រាកដដឹងនិងសិក្សាគូប្រកួតរបស់ខ្លួន។ គាត់រៀនរបៀប យកឈ្នះរបស់គាត់ ដឹងពីកន្លែងដែលគាត់ប្រយុទ្ធដើម្បីយកឈ្នះ មិនថាគាត់ផ្អែម ទៅមុខ ថយក្រោយ ប្រយុទ្ធដៃស្តាំ ឬដៃឆ្វេង។ គាត់សិក្សាទាំងអស់នេះ។ ហើយ បើគាត់ជាអ្នកប្រដាល់ល្អ ឆ្លាត គាត់យកគាត់ជាដៃគូប្រយុទ្ធដែលនឹងប្រយុទ្ធដូច គូប្រកួតរបស់គាត់ ព្រោះគាត់នឹងដឹងពីការទិចនិចរបស់គាត់ទាំងអស់នៅពេល គាត់ទៅដល់កន្លែងនោះ។

14 ហើយខ្ញុំគិតថា នោះជារឿងល្អណាស់សម្រាប់គ្រីស្ទានត្រូវធ្វើ។ ត្រូវហើយ។ ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់ចាប់ផ្តើមការហ្វឹកហាត់ សូមចាប់ផ្តើមជាមួយ យ៉ូហាន ៣:១៦ ដែលជាច្បាប់មាស។ ចាប់ផ្តើមភ្លាមៗជាមួយវា ហើយវានឹង នាំអ្នកនៅលើគង្គ។ ហើយបន្ទាប់មកហ្វឹកហាត់សម្រាប់—សម្រាប់ការវាយបក ដោយសារតែអ្នកនឹងត្រូវប្រើពួកវា។ គ្រប់គ្នាដឹងរឿងនោះ។ អ្នកត្រូវហ្វឹកហាត់ ដើម្បីវាយសត្រូវរបស់អ្នក។ ហើយជានិច្ចកាល ព្រះប្រើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ យើងត្រូវតែចងចាំថា ព្រះប្រើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីកម្ចាត់សត្រូវរបស់ ទ្រង់។ ប្រសិនបើព្រះអាចគិតឬអាចផ្តល់ឱ្យវាស្រ្តទ្រង់នូវអ្វីដែលប្រសើរជាង ដើម្បីកម្ចាត់សត្រូវជាមួយ ទ្រង់នឹងធ្វើវាបាន។ ដូច្នេះដូចដែលខ្ញុំតែងតែនិយាយ ថា “នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការសម្រេចចិត្ត នោះជាការល្អបំផុតដែល មាន។ ទ្រង់មិនដែលត្រូវកែប្រែការសម្រេចចិត្តរបស់ទ្រង់ឡើយ។” ដូច្នេះវាជា

ការសម្រេចចិត្តដំបូងដែលព្រះបានប្រទានដល់វាស្រ្តទ្រង់នៅក្នុងសួនអេដែន ដើម្បី
ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងសត្រូវ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពួកគេត្រូវបានពង្រឹងដោយ
ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

15 ហើយឥឡូវនេះសត្រូវនឹងសិក្សា...យុទ្ធសាស្ត្ររបស់យើងជាមួយនឹង
ព្រះបន្ទូល។ ហើយឥឡូវនេះ សាតាំងបានសិក្សាយ៉ាងល្អិតល្អន់រហូតដល់
ពេលវាមកដល់អេដែន វាមាន—យុទ្ធសាស្ត្រដ៏ល្អបំផុតដែលវាអាចប្រើលើនាង ហើយ
នោះគឺជាការរំកិញរំរើកជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនចង់រំកិញរំរើក
ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឡើយ។ គ្រាន់តែជឿវា។ កុំព្យាយាមពន្យល់វា។
កុំព្យាយាមស្វែងយល់។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចស្វែងយល់ពីព្រះបានទេ ដូច្នេះព្រះ
គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយវាត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីជឿ។ ហើយនោះជាកម្លាំងរបស់
យើង គ្រាន់តែទទួលយកព្រះបន្ទូល។ ហើយគ្រប់គ្នាក៏ដឹងដែរថាគ្រាប់ពូជនៅក្នុងដី
ត្រឹមត្រូវនឹងបង្កើតផលផ្លែតាមពូជរបស់វា។ ហើយយើងគ្រាន់តែយកព្រះបន្ទូល។

16 ហើយឥឡូវនេះអេដែនចាប់ផ្តើមឈប់ដើម្បីរំកិញរំរើក នៅពេលដែលគាត់...នាង
បានដកស្រង់ព្រះបន្ទូលមកឱ្យគាត់ ថា “ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘អ្នករាល់គ្នាមិនត្រូវ
បរិភោគវាឡើយ ដ្បិតថ្ងៃដែលអ្នកបានបរិភោគ’ ថ្ងៃនោះយើងត្រូវស្លាប់។”

17 ហើយសាតាំងមិនដែលយល់ស្របនឹងនាងទេ។ គាត់បាននិយាយថា
“ប្រាកដណាស់ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។” ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “អ្នកឃើញទេ
អ្នកត្រូវការពន្លឺថ្មីខ្លះ។” អ្វីដែលខុសគ្នាបន្តិចពីអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។ “ហើយ
បើអ្នកធ្វើវា អ្នកនឹងឆ្លាតជាងនេះបន្តិច។ ភ្នែករបស់អ្នកនឹងត្រូវបានបើកឡើង។”

ប៉ុន្តែនាងបាននិយាយថា “ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា យើងនឹងស្លាប់។”

18 គាត់បាននិយាយថា “អូ ប្រាកដណាស់...” ឃើញទេ អ្នកមកច្រើនណាស់
“អ្នកប្រាកដជាមិនស្លាប់ទេ។” ប៉ុន្តែព្រះបានមានបន្ទូលថាអ្នកនឹង បានវាដូច្នោះ!
ហើយនោះ—ដែលបានបំបែកសង្គ្រាមដ៏ធំនោះ ហើយបានទាញជាតិសាសន៍
ទាំងមូលឱ្យស្លាប់ ដោយសារអេដែនបានស្តាប់ការរំកិញរំរើកប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល
របស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ វាជាការអាម៉ាស់ដែលនាងបានធ្វើវា ប៉ុន្តែវាបានកន្លងផុត
ទៅហើយ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ យើងនៅតែមានកម្លាំង ហើយតំណនោះត្រូវបានបង្កើត

ឡើងក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ យើងដឹងរឿងនោះ។ ព្រះបានប្រទានការការពារដ៏ល្អ បំផុតដល់យើង ដោយគ្រាន់តែឲ្យយើងជឿទុកចិត្តលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

19 អ្នកដឹងហើយ មនុស្សជាច្រើននិយាយថា សព្វថ្ងៃនេះមិនមានរឿងដូចអារក្ស ទេ។ ពួកគេជឿថាវាគ្រាន់តែជាការគិតប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេជឿថាអញ្ចឹង។ ហើយមាន មនុស្សជឿ—ដែល—ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាគំនិតដ៏ល្អ ហើយថាអារក្សគឺជា គំនិតអាក្រក់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរនិយាយអំពី ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលទ្រង់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានយាងមក។” និង “ទ្រង់” គឺជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ ទ្រង់គឺជា បុគ្គល។ ហើយអារក្សគឺជាបុគ្គល។ ហើយអារក្សគឺជាបុគ្គល។ មែនហើយ ពួកគេ គឺជាអារក្ស—ពួកគេមកតាមវិធីជាច្រើន។ ប៉ុន្តែគេគិតថាវាជាគំនិត-ចាស់បុរាណ។

20 បុរសម្នាក់បានប្រកែកជាមួយខ្ញុំនៅទីនេះកាលពីប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន។ គាត់ បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងថាអ្នកធ្វើអ្វីទេ? អ្នកគ្រាន់តែកំណត់គំនិតរបស់មនុស្ស ទាំងនោះឱ្យគិតអ្វីមួយ នៅពេលអ្នកប្រាប់រឿងនោះ។ វាគ្រាន់តែជាការផ្លាស់ប្តូរការ គិត។”

21 ខ្ញុំបានជួបរឿងដូចគ្នានេះនៅប្រទេសឥណ្ឌាពេលមួយ នៅពេលដែលបុរស បរិសុទ្ធទាំងនោះ នៅទីនោះ ដែលជាកន្លែងដែលយើងមាន ខ្ញុំជឿថាទស្សនិកជនដ៏ ធំបំផុត ដែលខ្ញុំធ្លាប់បាននិយាយជាមួយ នៅក្នុងទស្សនិកជនតែមួយ ក្នុងចំណោម មនុស្សកន្លះលាននាក់ ហើយខ្ញុំចាប់បានវាដោយការយល់ឃើញក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយគេនឹងឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហៅមនុស្ស ហើយហៅពួកគេចេញទៅក្នុង ទស្សនិកជន ហើយប្រាប់រឿងផ្សេងៗ ហើយចាប់គំនិតរបស់ពួកគេ។ វាចានិងពួក បរិសុទ្ធ បាននិយាយថា “គាត់កំពុងអានគំនិតរបស់ពួកគេ។”

22 ដូច្នេះមួយសន្ទុះ ប្រហែលប្រាំបួនមួយនាក់បានឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋាន ហើយបុរសពិការភ្នែកម្នាក់បានចូលមក។ ហើយគាត់ពិការភ្នែកទាំងស្រុង ហើយ ភ្នែកគាត់សង្កេតអារខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះគឺជាមនុស្សខ្វាក់ អ្នកណាក៏ឃើញថាគាត់ខ្វាក់ដែរ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បើខ្ញុំអាចជួយគាត់ ខ្ញុំ នឹងធ្វើវា ប៉ុន្តែវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានគឺដោយអំណោយ ដើម្បីប្រហែលជា

និយាយអ្វីមួយដែលគាត់បានធ្វើ ហើយការគិតនោះនឹងគិតថាប្រសិនបើព្រះដឹងពីអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ នោះគាត់ប្រាកដជាដឹងថាគាត់នឹងធ្វើអ្វី។ ដូច្នេះខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះសម្លឹងមើលគាត់” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ គាត់ជាអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះអាទិត្យ។ គាត់ពិការភ្នែកម្តែងមកហើយ។” ហើយពេលដែលអ្នកបកប្រែនិយាយ នោះគឺត្រូវ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់ជាបុរសដែលរៀបការហើយ។ គាត់...ប្រពន្ធគាត់តូចជាង ហើយគាត់មានកូនប្រុសពីរនាក់ ម្នាក់អាយុប្រហែលប្រាំពីរ ម្នាក់ប្រាំបួនឆ្នាំ។” នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ហោរាឈ្មោះគេ ថាម៉េច។

23 ទស្សនិកជនទាំងឡាយ កាលនៅក្នុងទីដែលមនុស្សនៅនោះ មានអ្នកចូលមក “វាគឺជាផ្លូវចិត្ត វាជាអ្វីមួយនៅលើលំដាប់នៃ—ការអានផ្លូវចិត្តនៃចិត្តរបស់ពួកគេ។”

24 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិត “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើព្រះអង្គជួយទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំត្រូវការជំនួយរបស់ព្រះអង្គម្ចាស់។ មនុស្សទាំងនេះកំពុងព្យាយាមចាត់ថ្នាក់នេះជាការមើលចិត្ត។ ហើយវាមិនមែនទេ ហើយទ្រង់ជ្រាបហើយ ព្រះអម្ចាស់។” ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវបទគម្ពីរដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាទ្រង់មិនបានធ្វើអ្វីទាល់តែព្រះវិចិត្រាបង្ហាញទ្រង់។ រួចដាក់ទៅមើលបុរសនោះម្តងទៀត ខ្ញុំឃើញគាត់នៅខាងលើក្នុងការនិមិត្ត ជាមួយនឹងភ្នែកល្អដូចដែលខ្ញុំមាន។ ខ្ញុំគិត “ឥឡូវនេះជាពេលវេលា។”

25 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសនេះជាអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះអាទិត្យឥឡូវនេះ ហើយគាត់ដឹងពីភ្នែកហើយ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ...មានបូជាចារ្យ ម៉ូហាមេដាន ហើយមាន—បូជាចារ្យនៃស៊ីក ជេននិងប្រភេទផ្សេងគ្នានៃសាសនាព្រះពុទ្ធ។ ឥឡូវនេះបុរសនេះចង់ទទួលបានការមើលឃើញរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះអ្នកនឹងនិយាយថាគាត់—គាត់បានថ្វាយបង្គំការបង្កើតជំនួសឱ្យអ្នកបង្កើត។ ខ្ញុំក៏ជឿដែរ។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះយើងអង្គុយនៅយប់នេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហើយយើងបាន... ថ្ងៃនេះខ្ញុំបានចូលរួមកម្សាន្តនៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធជេន ដែលមានសាសនាខុសគ្នាដប់ប្រាំពីរ នៅទីនោះដើម្បីសម្ភាសខ្ញុំ ហើយម្នាក់ៗ ប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទ!” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ហើយមនុស្សជាច្រើនក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា

បាននៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ បើព្រះគ្រីស្ទធ្វើខុស នោះបុរសនេះចង់ធ្វើត្រូវ ហើយប្រាកដណាស់ ព្រះនៃការបង្កើតដែលបានបង្កើតពិភពលោក នឹងជាព្រះតែមួយគត់ដែលអាចឲ្យគាត់មើលឃើញ។ នោះសមហេតុផល។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ ម៉ូហាមេដាននៅទីនេះគឺជាសាសនាឈានមុខគេ ប្រសិនបើបូជាចារ្យ ម៉ូហាមេដាននឹងមកទីនេះ ហើយមើលឃើញគាត់ នោះខ្ញុំនឹងធ្វើតាមម៉ូហាមេដាន ឬបើលោកសង្ឃនឹងមកឲ្យគាត់មើលឃើញ។ ប៉ុន្តែសូមឲ្យព្រះដែលបង្កើតគាត់ ព្រះ ជាព្រះរបស់នរណាម្នាក់នៅកន្លែងណាមួយ ព្រោះវាត្រូវតែមាន យើងមិនអាចមានការបង្កើតដោយគ្មានអ្នកបង្កើតទេ។ ហើយវានឹងត្រូវការអ្នកបង្កើតដើម្បីបង្កើតការមើលឃើញនៅក្នុងភ្នែកទាំងនេះ។ គាត់ពិការភ្នែកម្តេចៗ ពីការមើលព្រះអាទិត្យ ដោយគិតថាគាត់នឹងទៅស្ថានសួគ៌ ប្រសិនបើគាត់ធ្វើវា។ បុរសនោះបានធ្វើដោយមិនដឹងខ្លួន។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើសង្ឃនៃព្រះពុទ្ធនឹងធ្វើដូចម្តេច? អ្នកគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូររបៀបគិតរបស់គាត់។ អ្នកនឹងនិយាយថាគាត់ខុស។” ពួកគេថ្វាយបង្គំបុព្វបុរសរបស់ពួកគេ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកគិតថាគាត់ អ្នកនិយាយថាគាត់ខុស ប៉ុន្តែតើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី? អ្នកនឹងផ្លាស់ប្តូររបៀបគិតរបស់គាត់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “តើម៉ូហាមេដាននឹងធ្វើអ្វី? ផ្លាស់ប្តូររបៀបគិតរបស់គាត់។ ពួកស៊ុក ជេនជាដើម ផ្លាស់ប្តូររបៀបគិតរបស់ពួកគេឬ។”

26 ខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងមានរឿងដូចគ្នានៅសហរដ្ឋអាមេរិក។ ពួកមេតូឌីស្ទ ទាំងអស់ចង់ធ្វើឱ្យពួកបាទីស្ទទាំងអស់ក្លាយជាមេតូឌីស្ទ ហើយពួកពេនទីកុសុ ដចង់យកមេតូឌីស្ទទាំងអស់ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាពេនទីកុសុ។ វាជាការផ្លាស់ប្តូរការគិត។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយនោះទេ។ យើងកំពុងនិយាយអំពីព្រះ ដែលជាអ្នកបង្កើត។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតប្រាកដណាស់ អ្នកបង្កើតនឹងនិយាយ។” ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបាននិយាយថា ប្រសិនបើការនិមិត្តនោះមិនមាននៅទីនោះ ដោយគ្មានន័យអ្វីនោះទេ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះមួយអង្គ ចូរអនុញ្ញាតឲ្យទ្រង់ជាព្រះ ចូរមកមើលគាត់ចុះ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងសាកល្បងសង្ឃ ឬ វ៉ាចាបុបុរសបរិសុទ្ធ ឬអ្វីក៏ដោយ សូមមកផ្តល់ការមើលឃើញដល់គាត់ ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើតាមទស្សនវិជ្ជារបស់អ្នក អ្នកបានធ្វើការប្រែចិត្តជឿ។” ហើយនោះគឺជាក្រុម

មនុស្សស្ងាត់បំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់ឮ។ ឃើញទេ? គ្មាននរណាម្នាក់បានធ្វើវាទេ។

27 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ម៉េចស្ងាត់យ៉ាងនេះ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “មូលហេតុដែលអ្នកនៅដដែល គឺមកពីអ្នកធ្វើមិនបាន ហើយខ្ញុំក៏មិនអាចដែរ។ ប៉ុន្តែព្រះនៃស្ថានសួគ៌ដែលបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ ដែលយើងជាអ្នកបម្រើ ទើបតែបង្ហាញខ្ញុំនូវការនិមិត្តមួយថា បុរសនោះនឹងទទួលបានការមើលឃើញរបស់គាត់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវាមិនដូច្នោះទេ អ្នកអាចបញ្ជាឱ្យខ្ញុំចេញពីប្រទេសឥណ្ឌាបាន។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាដូច្នោះមែន អ្នករាល់គ្នាត្រូវជំពាក់ជីវិតរបស់អ្នកចំពោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកថា តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ក្នុងទីនេះនឹងផ្តល់ជីវិតដល់ព្រះគ្រីស្ទ បើបុរសខ្នាក់ភ្នែកម្នាក់នេះបានទទួលការមើលឃើញរបស់គាត់វិញ? អ្នកឃើញសង្ឃរបស់អ្នក គ្មាននរណាមកទីនេះទេ។ ហេតុអ្វីបានជាគេមិនមកបើគេប្រាប់អ្នកថា សាសនារបស់គេធំហើយអស្ចារ្យម៉្លេះ? ម៉េចមិនមានអ្នកណាមកនិយាយ?” គ្មាននរណាម្នាក់មកទេ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើអ្នកឃើញបុរសខ្នាក់ម្នាក់នេះឈរនៅទីនេះ...”

28 ហើយគ្រូពេទ្យពិនិត្យភ្នែកឡើងមក។ គាត់ងក់ក្បាល ហើយនិយាយថា “គាត់ពិការភ្នែក។”

29 ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ គាត់ពិការភ្នែក។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើ...ហើយប្រសិនបើព្រះបានបើកភ្នែកគាត់ឱ្យមើលឃើញ តើអ្នករាល់គ្នាប៉ុន្មាននាក់នឹងបម្រើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ?” ហើយតាមដែលខ្ញុំអាចមើលឃើញ មហាសមុទ្រនៃដៃខ្មៅ។ ងាកទៅបុរសនោះ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមអោយគេដឹងថាទ្រង់ជាព្រះ។” បុរសនោះចាប់ខ្ញុំអាបជុំវិញក ហើយនៅទីនោះមានចៅហ្វាយទីក្រុងបុមប៉ែអង្គុយនៅទីនោះ ចាប់គាត់នៅជុំវិញក ទទួលការមើលឃើញយ៉ាងល្អតាមដែលអាចធ្វើបាន។

30 តើវាគឺជាអ្វី? វាជា—វាពិតជាអំណាចមែន! ព្រះជាព្រះ ហើយសាតាំងគឺជាសាតាំង! ប្រសិនបើអ្នកមិនជឿលើអារក្ស...នៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមដំបូង ខ្ញុំ—ខ្ញុំរត់ទៅរកគាត់រាល់ថ្ងៃ។ កុំប្រាប់ខ្ញុំថាគ្មានអារក្សទេ ព្រោះខ្ញុំដឹងច្បាស់ជាងនេះ។ ខ្ញុំ

ត្រូវឈ្មោះជាមួយវាវាល់ថ្ងៃ។ ដូច្នោះខ្ញុំដឹងថាមាន—មានអារក្ស។ ហើយអ្នកត្រូវ ហ្វឹកហាត់នៅពេលអ្នកជួបវា។ មិនបានហ្វឹកហាត់ក្នុងចិត្តវិទ្យា មិនបានហ្វឹកហាត់ ក្នុងការអប់រំ ប៉ុន្តែត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អំណាចរបស់ ព្រះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើឱ្យវាបង្ហាញ។ ដឹងថាសត្រូវរបស់អ្នក។ អូ វាសាហារប៉ុណ្ណា!

31 របៀបដែលខ្ញុំចង់ឈរនៅទីនេះហើយពីងផ្អែកលើវា សូមត្រឡប់មកវិញ តាមរយៈព្រះគម្ពីរ ហើយបង្ហាញអ្នកពីបុរសម្នាក់ដែលនៅខាងក្រោយនោះដែល មកទល់មុខ។ ក្នុងការប្រកួតប្រជែងនឹងខ្មាំងសត្រូវ ពួកគេបានពង្រឹងខ្លួនដោយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ល្អអេមានបទពិសោធន៍ពីវា ហើយគាត់បានដឹងថាព្រះបាន ប្រាប់គាត់ថាវានឹងមានភ្លៀង។ ហើយការប្រកួតបានធ្វើឡើងរវាងវិទ្យាសាស្ត្រ និង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ៖ វិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថា “វាមិនអាចកើតឡើងបានទេ។” ព្រះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងកើតឡើង។” អាម៉ែន។

32 រឿងដែលនោះមាននៅសព្វថ្ងៃនេះ។ វានឹងកើតឡើង! វាកើតឡើង! មាន អារក្ស! ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវបានបណ្តេញពួកគេចេញ ហើយទ្រង់បានប្រទានសិទ្ធិ អំណាចដល់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ: “ដេញអារក្សក្នុងនាមខ្ញុំ!” ថ្ងៃមួយ ទ្រង់ដេញអារក្សប្រាំពីរចេញពីស្រីស្អាតម្នាក់។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “កាល វិញ្ញាណអាក្រក់ចេញពីមនុស្សហើយ ដើរក្នុងទីស្ងួត ត្រឡប់មកវិញ នាំអារក្ស ប្រាំពីរផ្សេងទៀតមកជាមួយ។” ឥឡូវនេះ វាបង្ហាញថាប្រសិនបើបុរសនោះត្រូវបាន សម្អាតអារក្សចេញ នោះមានអ្វីមួយនៅក្នុងខ្លួនបានចេញទៅក្រៅ។ អារក្សបាន ចេញ! ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអារក្សរើចេញ នោះព្រះជាម្ចាស់... ផ្តល់ឱ្យព្រះនូវ ឱកាសមួយដើម្បីចូលក្នុង។ ដូច្នោះ ហើយពេលគាត់ចេញទៅ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធចូលមក។ កុំទុកវានៅទីនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែប្រើចិត្តពីអំពើបាប របស់អ្នក ហើយបន្តធ្វើបាបទៅមុខទៀត នោះអ្នកនឹងកាន់តែអាក្រក់ជាងពេល ណាៗទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ ចូរទទួលកន្លែងនោះជាកន្លែងដែលសាតាំងធ្លាប់រស់នៅ និងបានកាន់កាប់ យកវាពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះ ហើយបន្ទាប់មក អ្នកនឹងមានកម្លាំងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងអ្នក បង្ហាញឱ្យឃើញ និងដេញ

អារក្សចេញ។ ការប្រកួតបានបើកហើយ។ ពន្លឺពេលល្ងាចកំពុងភ្លឺ។ ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធរបស់ព្រះមានវត្តមាន។

33 ហើយឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែ—ប្រហែលបីនាទីរហូតដល់ពេលដែលកញ្ចក់នឹង
ត្រូវផ្គុំ ហើយវានឹងជាពាក់កណ្តាលអប្រាស្រ័យ។ ពេលដែលយើងចាកចេញពីអគារ
នេះទៅកន្លែងផ្សេងៗនិងផ្ទះរបស់យើង ហើយទៅជួបខាងក្រៅ ហើយទៅជួប
ពិភពលោក កុំទៅដូចកាលពីមុនទៀត។ ចូរយើងចូលទៅក្នុងអំណាចនៃការរស់
ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ចូរទៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយមានបដាដែល
បានលើកឡើងខ្ពស់ ហើយដោយមានជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីកាន់ដាវ
មុខពីរ ដោយខ្មែលនិងគ្រឿងសឹកពេញលេញរបស់ព្រះពាក់លើ ដើម្បីជួបសត្រូវ
ព្រោះវាកាន់តែខ្លាំងឡើងៗជាដៀងរាល់ថ្ងៃ។ ដូចជា—កាលដែលខ្មាំងសត្រូវចូល
មកដូចទឹកជំនន់ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះក៏លើកប្រឆាំងនឹងវា។ ប្រសិនបើយើងបាន
មកដល់ទីបញ្ចប់នៃរឿងទាំងនេះដែលយើង...ហើយអាថ៌កំបាំងនៃព្រះត្រូវបាន
បញ្ចប់ជាមួយយើង យើងកំពុងស្វែងរកកម្លាំងបន្ថែមទៀត កម្លាំងដែលលើកឡើង
ខ្ពស់ ដើម្បីជួប...កម្លាំងកាន់តែអាក្រក់ នោះនឹងលើកតម្កើងក្រុមជំនុំ ហើយយក
វាទៅក្នុងសិរីរុងរឿង។ យើងត្រូវតែមានវា។ តោះជួបជាមួយនឹងបញ្ហាប្រឈម៦៣
ដូចជា យើងជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់! ហើយដូចសាជ្រាក់ មេសាក់
និងអាបេដនេកោពីបុរាណ យើងនឹងមិនខ្លិនក្បាលចំពោះអារក្សនៃលោកិយនេះ
ឡើយ ហើយយកមកវិញនូវរឿងនេះជាអ្វីដែលយើងបាននិយាយនោះ ប៉ុន្តែសូម
ចុចការប្រយុទ្ធ។

34 ខ្ញុំមានអារម្មណ៍នៅយប់នេះ ខណៈដែលយើងកំពុងស្តាប់ពួកគេផ្អែកព្រៃ អ្វី
ដែលដូចដែលជាវិធីបានធ្វើក្នុងយប់ដ៏ក្តៅគគុកនោះ នៅពេលដែលគាត់ដាក់នៅ
ក្រោមគុម្ពោតស្វាយ ហើយខ្មាំងសត្រូវមានការជំរុញ។ តើត្រូវមានម៉ោងប៉ុន្មាន
សម្រាប់ជារីឌ! តើជាពេលអីដែលឱ្យគាត់ដេកនៅទីនោះ! គាត់មិនដឹងថាត្រូវ
ធ្វើការដោយរបៀបណា គាត់មិនដឹងថាត្រូវទៅយ៉ាងណាទេ ព្រោះគាត់ដឹងថាគាត់
មានចំនួនតិចជាង។ ប៉ុន្តែ ភ្លាមៗនោះ គាត់បានឮសំឡេងខ្យល់បក់កាត់កំពូល
គុម្ពោត។ គាត់បានដឹងថា ព្រះបានបន្តនៅមុខគាត់ ហើយគាត់បានទៅកាន់
សមរក្សមី។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចយប់នេះ បន្ទាប់ពីសារកាលពីយប់មិញ ខ្ញុំកំពុង

ដេកក្នុងម៉ោងដឹងដឹកបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ ដូចជាអេសាយនៅព្រះវិហារបន្ទាប់ពីបានឃើញទេវតាទាំងនោះ ខ្ញុំជាមនុស្សមាន មាត់មិនស្អាត ហើយនៅក្នុងចំណោមមនុស្សដែលមានបបូមាត់មិនស្អាត។ ប៉ុន្តែ សូមស្តាប់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ខ្ញុំត្រូវជួបវាតាមវិធីណាមួយ ហើយរឿងតែមួយគត់ គឺខ្ញុំកំពុង រង់ចាំស្តាប់ថាកំពុងរត់កាត់គុម្ពោតស្វាយ ទៅជួបសត្រូវគ្រប់ទីកន្លែង។ ព្រះជួយ យើងឱ្យធ្វើវាបាន។

35 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាវាគឺមួយនាទីរហូតដល់ម៉ោងដប់ពីរ។ ហើយ ជាមួយនឹងអតីតកាលរបស់វា៦២ សូមអោយវាកន្លងផុតទៅ។

36 សូមឲ្យយើងក្រោកឈរឥឡូវនេះ យើងម្នាក់ៗ។ ការប្រកួតគឺនៅបន្ត។ អ្នករាល់គ្នា...ប៉ុលបាននិយាយថា “បំភ្លេចរឿងអតីតកាលចោល” កំហុស ទាំងអស់របស់យើងកាលពីឆ្នាំមុន “ខ្ញុំចុះទៅកាន់សញ្ញានៃការហៅខ្ពស់” រាល់ កំហុសរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំបានធ្វើក្នុងឆ្នាំទាំងអស់នេះ សូមអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំផង។ ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យទូលបង្គំ។ ក្រុមជំនុំសូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ ហើយព័ន្ធកិ ច្ចដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំបានបរាជ័យជាមួយ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យ ខ្ញុំសម្រាប់វា។ ក្រុមជំនុំ សូមអភ័យទោសចំពោះកំហុសរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំនឹង ឈានទៅរកសញ្ញាសម្គាល់នៃការហៅដ៏ខ្ពស់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ស្តែកមានអ្វី ក៏ ខ្ញុំមិនដឹងដែរ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថានរណាកាន់ឆ្នាំ១៩៦៣។

37 ចូរយើងលើកដៃថ្វាយព្រះឥឡូវនេះ ហើយឲ្យយើងអធិស្ឋានតាមវិធីរបស់យើង នៅពេលដែលយើងធ្វើការសារភាពរបស់យើង ហើយសុំឱ្យព្រះជួយយើងឆ្លងកាត់ ឆ្នាំខាងមុខនេះ។

38 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ កាលដែលយើងឈរនៅទីនេះ ដូចជាគំនិតជាច្រើន កំពុងស្លាប់នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង និងកំហុសឆ្គងកាលពីឆ្នាំមុន ហើយនៅពេល ដែលយើងខិតជិតដល់ការស្លាប់នៃឆ្នាំ៦២ និងកំណើតនៃឆ្នាំ៦៣ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមអោយយើងឈានកាន់តែខ្ពស់មួយជំហានឡើងលើជណ្តើរ រហូតដល់ យើងអាចមើលឃើញព្រះយេស៊ូវ និងកម្មវិធីរបស់ទ្រង់។ សូមអ្នករាល់គ្នា នៅ ទីនេះក្នុងការអធិស្ឋាន ខណៈដែលឆ្នាំចាស់ត្រូវស្លាប់និងកំណើតនៃឆ្នាំថ្មីនឹង

ចូលមកដល់ សូមអោយអំពើបាប និងការមិនជឿរបស់មនុស្សចាស់បានស្លាប់ នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ហើយកំណើតថ្មីបានចូលមកជាមួយនឹងឆ្នាំ១៩៦៣ដូចជា ខ្យល់បក់បោកខ្លាំង ដែលអាចបំពេញរូបកាយរបស់យើង និងធ្វើឱ្យយើងមាន រូបកាយថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

39 ធ្វើឱ្យយើងសមនឹងអ្នកបម្រើ។ អត់ទោសឱ្យអតីតកាលរបស់យើង។ ប្រទាន ពរដល់អនាគតរបស់យើង។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមដឹកនាំយើងខ្ញុំ ដោយ ព្រះហស្តដ៏ខ្លាំងក្លារបស់ទ្រង់ ព្រះយេហូវ៉ា។ សូមថ្វាយព្រះពរដល់អ្នកបម្រើព្រះ ទាំងនេះនៅទីនេះ។ សូមថ្វាយព្រះពរ ដល់ព្រះសង្ឃ ភ្ញៀវកិត្តិយសទាំងអស់ ។ គង់នៅជាមួយយើង ព្រះអម្ចាស់។ យើងជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ហើយ យើងប្រគល់ខ្លួនយើងទាំងស្រុងទៅទ្រង់សម្រាប់ឆ្នាំ១៩៦៣ ដើម្បីឱ្យព្រះចេស្ដា នៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់អាចមានភាពលេចធ្លោបន្ថែមទៀតនៅក្នុងជីវិតរបស់ យើង និងនៅក្នុងរូបកាយរបស់យើង។ ជួយពួកយើងផងព្រះជាម្ចាស់អើយ។ យើងអធិស្ឋាន សូមអត់ទោសឱ្យយើងហើយជួយយើង។ លើកឡើងបុរសដ៏ អស្ចារ្យ! លើកឡើងអ្នកចម្បាំងដ៏ខ្លាំងក្លានៃសេចក្តីជំនឿ! បើកឆ្នាំនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដែលនាំម៉ាណាដែលលាក់កំបាំង ដែលថ្មនៅក្រោមថ្ម ដើម្បីឱ្យយើងបានឃើញ កម្មវិធីរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ បិទពីរ៉ាមីតនៃជីវិតរបស់យើងព្រះអម្ចាស់ ដាក់ថ្មជ្រុង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ មកលើយើងម្នាក់ៗ។ សូមព្រះពរដ៏សុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ មានដល់យើងទាំងអស់គ្នា។ សូមឱ្យភ្លើងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកសណ្ឋិតលើ យើង។ សូមឱ្យអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញត្រូវបានបង្ហាញ។ ព្រះអង្គអើយ តើ យើងអរព្រះគុណទ្រង់យ៉ាងណា នៅយប់នេះ។ យើងជារបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំ យើងខ្ញុំថ្វាយខ្លួនយ៉ាងពេញលេញ ដល់ទ្រង់។

40 ពេលទូលបង្គំទៅ កន្លែងណាឬដោយរបៀបណា ឬធ្វើអ្វី ទូលបង្គំជឿទុកចិត្ត ទ្រង់ ព្រះដ៏មានឫទ្ធានុភាព ថាទ្រង់នឹងដឹកនាំទូលបង្គំ ជាអ្នកបម្រើដ៏ឥតប្រយោជន៍ របស់ទ្រង់ ដើម្បីឲ្យទូលបង្គំបានប្រើសម្រាប់កិត្តិយស និងសិរីល្អនៃព្រះដ៏មាន ព្រះចេស្ដា។ សូមប្រទានមក ឱព្រះបិតា។

41 ទទួលការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ប្រទានពរដល់ការខិតខំរបស់យើង។ ប្រោស

អ្នកជំងឺ និងអ្នករងទុក្ខ ទាំងខាងវិញ្ញាណ និងផ្លូវកាយ។ ហើយធ្វើឲ្យយើងខ្ញុំ ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ យើងជាដីឥដ្ឋ ទ្រង់គឺជាជាងស្នូន។ បង្កើតយើង ម្នាក់ៗ តាមវិធីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ដើម្បីឲ្យយើងអាចសមជាមួយព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ក្នុងនាមជាសមាជិកនៃរូបកាយរបស់ទ្រង់។ ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមរបស់ ព្រះយេស៊ូវ និងសម្រាប់ជាប្រយោជន៍របស់ទ្រង់ និងសម្រាប់ជាប្រយោជន៍នៃ ដំណឹងល្អ។ អាម៉ែន ហើយអាម៉ែន។

[បងប្រុសម្នាក់និយាយភាសាផ្សេង។ បងប្រុសម្នាក់ទៀតបកស្រាយ —អេដ។]

42 សូមអរព្រះគុណ ព្រះបិតា។ យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ការដាស់តឿន ឆ្នាំថ្មីនេះដែលបញ្ជូនមកយើងដោយក្តីសង្ឃឹម ហើយដោយការលូងលោមដោយ ដឹងថាតាមរយៈការនិយាយពាក្យទាំងនេះទៅកាន់បុរសទាំងនេះដែលមិនស្គាល់ ថាសារនោះជាការពិត ហើយទ្រង់កំពុងសុំឱ្យយើងឈរក្បែរវា។ យើងនឹងធ្វើអ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលយើងដឹងពីរបៀបធ្វើ ព្រះអម្ចាស់អើយ បានឈរនៅក្បែរទ្រង់ និង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

43 សូមទទួលយើងក្នុងព្រះនាមនៃទ្រង់ ដែលបានបង្រៀនយើងរាល់ការដែល យើងគួរអធិស្ឋានបែបនេះ [បងប្រុស ប្រាណហាំនិងក្រុមជំនុំអធិស្ឋានជាមួយគ្នា —អេដ។]: “ឱព្រះបិតានៃយើងខ្ញុំ ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌អើយ សូមឲ្យព្រះនាម ទ្រង់បានបរិសុទ្ធ។ សូមឲ្យវាជ្រួតជ្រាបបានមកដល់ សូមឲ្យព្រះហឫទ័យទ្រង់បាន សំរេចនៅផែនដី ដូចនៅស្ថានសួគ៌ដែរ។ សូមប្រទានអាហារដែលយើងខ្ញុំត្រូវការ នៅថ្ងៃនេះ។ សូមអត់ទោសសេចក្តីកំហុសរបស់យើងខ្ញុំ ដូចជាយើងខ្ញុំបាន អត់ទោស ដល់អស់អ្នកដែលធ្វើខុសនឹងយើងខ្ញុំដែរ។ សូមកុំនាំយើងខ្ញុំទៅកាន់ សេចក្តីល្អឡើយ តែសូមប្រោសឲ្យយើងខ្ញុំចៀសពីសេចក្តីអាក្រក់វិញ ដ្បិតវាជ្រួត ព្រះ ចេស្ដា និងសិរីល្អជាប់របស់ផងទ្រង់ នៅអស់កល្បជានិច្ច។ អាម៉ែន។”

44 សូមព្រះប្រទានពរ ហើយរក្សាអ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលត្រូវទៅផ្ទះឥឡូវនេះ... ឥឡូវនេះវាមានរយៈពេលប្រាំនាទីបន្ទាប់ពីនេះ វាជាប្រាំនាទីនៅក្នុងឆ្នាំ៦៣។ ឥឡូវនេះ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក។ និង—និងអ្នកចង់ស្នាក់នៅ

សម្រាប់ការប្រកបល្បែងព្រះអម្ចាស់ អ្នកគ្រាន់តែស្វាគមន៍ក្នុងការស្នាក់នៅ យើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នក។ វាមិនមែនជាពិធីល្បែងតែសមាជិកយើងទេ វាគឺសម្រាប់អ្នកជឿគ្រប់រូបដែលមានការប្រកបជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកស្វាគមន៍ក្នុងការស្នាក់នៅ និងទទួលយកការប្រកបជាមួយយើង។ ហើយមូលហេតុដែលយើងធ្វើនេះគឺដោយសារតែនេះជារឿងដំបូងដែលយើងកំពុងចាប់ផ្តើមធ្វើដំណើរ។ ហើយអ៊ីស្រាអែល មុនពេលពួកគេចាប់ផ្តើមធ្វើដំណើរ ពួកគេបានសម្លាប់កូនចៀម ហើយស៊ុបន្លែល្វីង ហើយចាប់ផ្តើមធ្វើដំណើរ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “យប់នេះសាកសមប៉ុណ្ណាទៅ!” កូនចៀមត្រូវបានគេសម្លាប់ វាត្រូវបានរៀបចំ ជាពិធី ហើយវាពាក់កណ្តាលអស្រាត្រ។ នោះជាពេលដែលគេញ៉ាំវា អ្នកដឹងទេ នៅពាក់កណ្តាលអស្រាត្រ។ ដូច្នោះតោះ។ អ្នកដែលចង់នៅជាមួយយើងហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការធ្វើដំណើរខាងមុខនេះ ដែលនៅខាងមុខ យើងនឹងរីករាយដែលមានអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

45 ហើយអ្នកដែលត្រូវទៅឥឡូវនេះ ចូរទៅផ្ទះរបស់អ្នក ហើយព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់ខ្ញុំបានជួបអ្នកម្តងទៀត។ អាម៉ែន។ អ្នកនៅសល់អាចនឹងអង្គុយហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងចាប់ផ្តើមការប្រកប។ បងស្រីនឹង...មិនអីទេ បាទ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ (រហូតយើងទៀត!)
 រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
 ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

46 តោះច្រៀងម្តងទៀត អ្នកចេះ ខណៈដែលយើងកំពុងរង់ចាំ អ្នកចេញទៅក្រៅ។ ប្រហែលជាស្ងប់ស្ងាត់ ហើយបន្ទាប់មកនេះគឺជារឿងដ៏ឧទ្ធរិក។ ខ្ញុំនឹងអានអ្វីមួយចេញពីបទគម្ពីរនៅទីនេះមួយភ្លែត ដែលល្អខ្លាំងណាស់។ ហើយឥឡូវនេះសូមច្រៀងម្តងទៀត។

ទាល់តែជួបគ្នា! រហូតដល់...

តោះចាប់ដៃជាមួយនរណាម្នាក់។ ប្រសិនបើមានអ្វីខុសក្នុងជីវិតរបស់អ្នក បុគ្គលនោះនៅទីនេះដែលអ្នកបានធ្វើខុស សូមទៅរកពួកគេឥឡូវនេះ ហើយធ្វើ វាឱ្យល្អឡើង។

ទាល់តែជួបគ្នា! រហូតដល់យើងជួបគ្នា!

ព្រះ...

តើអ្នកនឹងមកលេងព្យាណូ បានទេ?

...ជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

រហូតដល់យើង...

47 ប្រងប្រុស នេវីលនិយាយថា “សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក បងប្រុស ប្រាណហាំ។”—អេដ។ ខ្ញុំប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់នេះទៅក្នុងដៃរបស់អ្នក បងប្រុស នេ វីល។ [ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំជឿជាក់...?...?...]

ទាល់តែជួបគ្នា!

ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

សូមព្រះប្រទានពរ។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

ទ្រង់រក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃប្រសើរមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

តោះច្រៀងម្តងទៀត។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

ទ្រង់រក្សាអ្នក:

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃប្រសើរមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

48 នោះពិតជាស្រស់ស្អាត? តោះច្រៀងម្តងទៀត ពេលគេស្ងាត់។

ទ្រង់...

គ្រាន់តែបិទភ្នែករបស់អ្នក។

...សម្រាប់អ្នក

ទ្រង់ថែរក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល

ទ្រង់ថែរក្សាអ្នក

49 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងមានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយណាស់ ដែលពួកយើងបានរកឃើញការពិតនោះ នៅក្នុងម៉ោងដឹងដ៏តបំផុតរបស់យើង ឬតាមរយៈពន្លឺថ្ងៃ ទ្រង់មិនដែលចាកចេញ ឬបោះបង់ចោលឡើយ។ យើងសប្បាយចិត្តជាខ្លាំងចំពោះអ្វីដែលយើងមាន ទំនុកចិត្តរបស់យើងបានសង់ឡើង មិនមានអ្វីក្រៅពីព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវដោយសេចក្តីសុចរិតនោះទេ។ ទូលបង្គំជឿទុកចិត្តព្រះអម្ចាស់អើយ មិនមែននៅក្នុងកិត្តិនាមរបស់លោកិយនេះទេ។ យើងទុកចិត្តយើងមិនហ៊ានជឿលើរូបភាពដ៏ផ្អែមល្ហែមបំផុតនោះទេ ប៉ុន្តែពឹងផ្អែកទាំងស្រុងលើព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ តើយើងអរព្រះគុណទ្រង់យ៉ាងណា ព្រះបិតា។

50 ឥឡូវនេះ យើងគ្រាន់តែរៀបនឹងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីមួយ—អត្ថបទធម្មជាតិមួយក្នុងចំណោមអត្ថបទធម្មជាតិចតួចបំផុតដែលទ្រង់បានចាកចេញពីពួកយើង។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺបុណ្យជ្រមុជទឹក មួយទៀតគឺការប្រកបគ្នាហើយបន្ទាប់ទៀតគឺការលាងជើង។ បពិត្រព្រះអង្គ យើងខ្ញុំគ្រាន់តែចូលមកក្នុង ដោយដឹងថាកូនចៀមនេះជាកូនចៀមបុណ្យរំលង។ នេះជា—ដំណើរទិវហោស្ថានដ៏អស្ចារ្យបានដាក់នៅខាងមុខកូនៗ។ ឈាមត្រូវតែដាក់នៅលើក្របនៃទ្វារ មុនពេលដែលសាច់ចៀម ប៉ាស្តាល់អាចត្រូវបានគេយក។

51 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមពិនិត្យមើលចិត្តរបស់យើងឥឡូវនេះ។ តើឈាមនៅទីនោះទេ ព្រះអម្ចាស់? ប្រសិនបើវាមិននៅទេ យើងអធិស្ឋានថា—ថាទ្រង់នឹងអនុវត្តវាមាននៅពេលនេះ ដោយដកយកអំពើបាបរបស់យើង ហើយគ្របបាំងវាហើយពួកគេនឹងត្រូវបានលែងលះពីយើងខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ អំពើបាបនៃលោកិយនេះ ដើម្បីឲ្យយើងបានបរិសុទ្ធ និងអាចបង្ហាញខ្លួនបាន ដល់ព្រះបិតារបស់យើង ឥឡូវនេះពេលយើងមកទទួល—រូបកាយ និងបង្ហូរឈាមនៃកូនចៀមរបស់យើង

ព្រះរាជបុត្រាបេសព្រះ ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។ សូមពិនិត្យមើលចិត្តរបស់ យើងពេលយើងអាន ព្រះបិណ្ឌអើយ ហើយបន្ទាប់មកធ្វើឲ្យយើងក្លាយជាបេស ទ្រង់។ ដ្បិតយើងសូមក្នុងព្រះនាមនៃកូនចៀម គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

52 នៅក្នុងសៀវភៅ—នៃកូរិនថូស ជំពូកទី១១ ខ្ញុំចង់អានខពីរឋី ចាប់ផ្តើម ជាមួយនឹងខទី ២៣ ខ្ញុំបានអានរឿងនេះ។ ប៉ុលនិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំ កូរិនថូស។

ដ្បិតឯសេចក្តីដែលខ្ញុំបានបង្រៀនដល់អ្នករាល់គ្នា នោះខ្ញុំបានទទួល ពីព្រះអម្ចាស់មក គឺថានៅពេលយប់ដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ...ត្រូវគេ បញ្ជូន នោះទ្រង់បានយកនំប៉័ង:

លុះទ្រង់បានអព្រះគុណរួចហើយ ក៏កាច់នំប៉័ងដោយមានព្រះបន្ទូល ថា ចូរយកពិសាចុះ នេះជាបូកាយខ្ញុំ ដែលត្រូវកាច់សំរាប់អ្នករាល់គ្នា ចូរធ្វើកិច្ចនេះ ទុកជាសេចក្តីវិញ្ញាណខ្ញុំចុះ។

លុះក្រោយដែលបានបរិភោគរួចហើយ នោះទ្រង់ក៏យកពែងបែប ដូច្នោះដែរ ទ្រង់ក៏យកពែង ដោយព្រះបន្ទូលថា...

អត់ទោស។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានវាឡើងវិញ។

លុះក្រោយដែលបានបរិភោគរួចហើយ នោះទ្រង់ក៏យក ពែងបែបដូច្នោះដែរ ដោយព្រះបន្ទូលថា ពែងនេះជាសញ្ញាថ្មី ដោយនូវ ឈាមខ្ញុំ: ចូរធ្វើដូច្នោះរាល់វេលាណាដែលជីក ទុកជាសេចក្តីវិញ្ញាណដល់ ខ្ញុំ។

ដ្បិតរាល់វេលាណា ដែលអ្នករាល់គ្នាបរិភោគនំប៉័ងនេះ ហើយជីក ពីពែងនេះ នោះឈ្មោះថា សំដែងពីសេចក្តីសុគតរបស់ជងព្រះអម្ចាស់ ដរាបដល់ទ្រង់យាងមក។

បានជាអ្នកណាដែលបរិភោគនំប៉័ងនេះ ឬជីកពីពែងនៃព្រះអម្ចាស់ បែបមិនគួរសម នោះនឹងមានទោសចំពោះរូបអង្គ ហើយនិងព្រះ លោហិតនៃព្រះអម្ចាស់។

ត្រូវឲ្យមនុស្សល្អៗខ្លួនឯងមើល រួចសឹមបរិភោគនំប៉័ង ហើយដឹកពី ពែងនេះចុះ។

ដ្បិតអ្នកណាដែលបរិភោគបែបមិនគួរសម អ្នកនោះឈ្មោះថាបរិភោគ ជាសេចក្តីជំនុំជំរះដល់ខ្លួនវិញ ដោយព្រោះមិនពិចារណាឃើញរូបអង្គ នៃព្រះអម្ចាស់ទេ។

គឺដោយហេតុនោះបានជាមានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន ទៅជាខ្សោយ ហើយឈឺ ក៏មានគ្នាជាច្រើន...ដេកលក់ទៅហើយដែរ។

បើសិនជាយើងរាល់គ្នាពិចារណាមើលក្នុងខ្លួនយើង នោះយើងមិន ត្រូវជាប់ជំនុំជំរះទេ។

តែកាលណាយើងរាល់គ្នាត្រូវជាប់ជំនុំជំរះ នោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់វាយ ធ្លាលយើងវិញ ដើម្បីកុំឲ្យយើងជាប់ទោសជាមួយនឹងលោកីយ៍ឡើយ។

ដូច្នោះ បងប្អូនអើយ កាលណាប្រជុំគ្នា ដើម្បីនឹងបរិភោគនោះត្រូវ បង្អង់ចាំគ្នាផង។

បើសិនជាអ្នកណាឃ្លាន ឲ្យអ្នកនោះបរិភោគនៅឯផ្ទះចុះ ដើម្បីកុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាប្រជុំទៅ នាំឲ្យជាប់មានទោសឡើយ។ ឯការ ឯទៀត ដល់កាលណាខ្ញុំមក នោះខ្ញុំនឹងសំរេចគ្រប់ទាំងអស់។

53 ដូចខ្ញុំគិតដល់ពេលនេះ ជាពេលដ៏ឧឡារិកបំផុត! វាត្រូវបានសរសេរផងដែរ ថានៅពេលដែលការប្រកបគ្នានេះត្រូវបានផ្តល់ឱ្យចេញជាលើកដំបូងនិងការលាង ជើង... ដែលយើងត្រូវលុបចោលនៅយប់នេះ ព្រោះយើងគ្មានទឹក។ ទឹកត្រូវបាន កាត់ផ្តាច់ ហើយយប់នេះយើងក៏មិនមានបន្ទប់ទឹកដែរ ដោយសារតែពួកគេទើបតែ បានបំបែកវាជាមួយគ្នាឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បីអោយពួកយើងមានកម្មវិធីនេះ នៅយប់នេះ។ ប៉ុន្តែយើងនឹងធ្វើដូចពួកគេបាននិយាយ ថា ខ្ញុំជឿថាលូកាបាន និយាយវា “ពួកគេបានច្រៀងចំរៀងមួយហើយចេញទៅ។” ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងថានេះ តំណាងឱ្យអ្វីទេ? តើអ្នកដឹងទេថា នៅដើមឡើយ ពេលដែលបញ្ញតិ្តនេះត្រូវបាន ធ្វើឡើងដំបូងទៅកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ក្នុងប្រទេសអេស៊ីប ពួកគេនៅតាមផ្លូវទៅ

ទឹកដីសន្យា។ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងមានអារម្មណ៍ដូចយប់នេះ ថាយើងនៅ លើផ្លូវទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ ហើយដំណើរឆ្ពោះទៅមុខយើង។

54 ហើយពួកគេមានទិសម្តងថា ពេលទេវតានៃសេចក្តីស្លាប់បានមកដល់ ត្រូវតែមានឈាមនៅមាត់ទ្វារ មិនដូច្នោះទេកូនប្រុសច្បង ឬកូនច្បងនឹងស្លាប់ នៅក្នុងផ្ទះ។ ការគិតគី ហើយអត្ថន័យពិតប្រាកដគឺ ដំបូងត្រូវលាបឈាម។ តើ អ្នកបានកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលប៉ុលដាក់វានៅទីនេះទេ? “បានជាអ្នកណាដែល បរិភោគនំប៉័ងនេះ ឬផឹកពីពែងនៃព្រះអម្ចាស់បែបមិនគួរសម នោះនឹងមានទោស ចំពោះរូបអង្គ ហើយនិងព្រះលោហិតនៃព្រះអម្ចាស់” ដែលមានន័យដូចគ្នា សេចក្តី ស្លាប់ សេចក្តីស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ អាស្រ័យលើអ្នកដែលនឹងទទួលលាងរបស់ ព្រះអម្ចាស់ដោយមិនសក្តិសម។ នោះគឺចេញពីការផឹក ហើយបន្ត ហើយរស់នៅ ដូចលោកិយ ហើយមកតុរបស់ព្រះអម្ចាស់។ យើងមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ឥឡូវនេះ ចូរ យើងសម្អាតចិត្តរបស់យើង ហើយសម្អាតដៃរបស់យើងពី...និងគំនិតរបស់យើងពី ការគិតអាក្រក់ ដើម្បីឲ្យយើងបានមកតុរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដោយគោរព និងបរិសុទ្ធ ដូចដែលយើងដឹងថាយើងកំពុងភ្ជាប់ខ្លួនយើងជាមួយនឹងការលះបង់របស់យើង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ដែលជាសេចក្តីសង្គ្រោះតែមួយគត់របស់យើង។

55 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះ របៀបដែលយើងធ្វើនេះគឺមានអ្នកចាស់ទុំម្នាក់ ឈរនៅទីនេះ បងប្រុសហ្សាបែល។ ហើយខ្ញុំគិតថា បងប្រុស ហ្សាបែល យប់ នេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងទូរស័ព្ទពីវេទិកាជាមុនសិន ដូច្នោះមនុស្សទាំងនេះអាចមកពី វេទិកា ហើយបង្កើតខ្សែទីមួយរបស់អ្នកនៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងធ្វើ។ ឥឡូវនេះ បងប្រុស ហ្សាបែលនឹងដឹកនាំអ្នក បន្តិចទៀតនេះ នៅពេលដែលយើងធ្វើការ ប្រសិទ្ធពរលើការប្រកបគ្នា។

56 នំប៉័ងកូស៍នេះ ធ្វើដោយគ្រីស្ទាន។ វាជានំប៉័ងឥតមេ។ ហើយប្រសិនបើអ្នក កត់សម្គាល់ឃើញថា ពេលដែលអ្នកដាក់វាចូលក្នុងមាត់របស់អ្នក គឺមានភាព រឹង ល្វឹងបន្តិច។ វាមានស្នាមជ្រើរជ្រួញ និងបែកខ្ទេចខ្ទាំ ដែលមានន័យថាជា រូបកាយដែលបាក់បែកខ្ទេចខ្ទាំរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង។ អូ! ពេល ខ្ញុំគិតដល់រឿងនេះហើយ បេះដូងខ្ញុំហាក់លោតខុសចង្វាក់! នៅពេលដែលខ្ញុំ

គិតថា ទ្រង់ត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នា និងស្នាមជាំ ហើយត្រូវបានគេវាយ នោះ គឺជាព្រះរាជបុត្រាដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ! តើអ្នកដឹងទេថាហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ? ព្រោះខ្ញុំមានទោស។ ហើយទ្រង់ក្លាយជាខ្ញុំ ជាមនុស្សមានបាប ដើម្បីឲ្យខ្ញុំដោយ ការបូជារបស់ទ្រង់អាចនឹងត្រូវបានប្រដូចនឹងទ្រង់ជាបុត្រនៃព្រះ។ ជាការលះបង់ យ៉ាងណាទៅ!

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

57 ព្រះដ៏បរិសុទ្ធបំផុត កាលដែលទូលបង្គំកាន់នៅក្នុងឆ្នាំងដែកតូចមួយនេះ នៅយប់នេះ នំប៉័ងនេះតំណាងឲ្យរូបកាយដែលបាក់បែក ប្រឡាក់ដោយស្នាម ជាំរបស់ព្រះអម្ចាស់នៃយើង ដែលហោរានោះបានស្រែកឡើងថា “ទ្រង់ត្រូវរើស ដោយសារអំពើវលងរបស់យើង មានស្នាមជាំដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង ការ ប្រដៅនៃសន្តិភាពរបស់យើងបានមកលើទ្រង់ ហើយដោយស្នាមរំពាត់របស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” អូ របៀបដែលពួកយើងចងចាំរឿងនោះ ព្រះអម្ចាស់! កាលដែលទូលបង្គំចង់ខ្លួនឯងនឹងការលះបង់នោះនៅយប់នេះ ហើយអ្នកស្តាប់ នេះក៏ដូចគ្នាដែរ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចំពោះការលះបង់ សូមឲ្យយើងនឹកចាំដល់ ព្រះអម្ចាស់នៃយើង ការសោយទិវង្គត និងការវាយដំរបស់ទ្រង់ និងអ្វីៗទាំងអស់ ដែលទ្រង់បានឆ្លងកាត់សម្រាប់យើង យើងយកនំប៉័ងនេះដាក់ក្នុងមាត់។ ព្រះ អើយ យើងជាមនុស្សមិនសក្តិសម។ យើងមិនសមនឹងរត់បរិសុទ្ធបែបនេះទេ ដូច្នោះ សូមឲ្យសេចក្តីបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់ និងព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ សម្អាតចិត្តរបស់យើង។ ហើយនៅពេលយើងទទួលវា សូមឲ្យយើងមានបំណង ក្នុងគំនិតរបស់យើង ដើម្បីបម្រើទ្រង់ឥតឈប់ឈរទាំងថ្ងៃទាំងយប់ ពេញមួយជីវិត របស់យើង។ ឥឡូវនេះសូមញែកនំប៉័ងនេះចេញជាបរិសុទ្ធសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ របស់វា។ យើងសុំក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

58 ហើយទូលបង្គំកាន់វានៅក្នុងដៃរបស់ទូលបង្គំ ដូចជាសាមសិប...ប្រហែល សាមសិបបីឆ្នាំនៃការបម្រើ ទូលបង្គំបានបម្រើព្រះអម្ចាស់របស់ទូលបង្គំ ហើយ ទូលបង្គំខ្មាស់ខ្លួនឯង។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំគិតថា តើទូលបង្គំនឹងធ្វើដូចម្តេចប្រសិនបើ ទូលបង្គំមានពីរដំណាក់នៃព្រះលោហិតទ្រង់កាន់ក្នុងដៃទូលបង្គំនៅយប់នេះ? តើ

ទូលបង្គំនឹងធ្វើអ្វីជាមួយវា? ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេថា ខ្ញុំមាននៅក្នុងដែររបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះ នៅក្នុងព្រះនេត្ររបស់ទ្រង់ កាន់តែអស្ចារ្យ វាគឺជាការទិញព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ដូច្នោះពេលខ្ញុំកាន់ទឹកទំពាំងបាយជូរនេះ ខ្ញុំគិតអំពីរឿងនោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងមិនផឹកផ្លែទំពាំងបាយជូរទៀតទេ ដរាបណាខ្ញុំផឹកជាមួយអ្នកម្តងទៀតក្នុងរាជាណាចក្ររបស់ព្រះបិតាខ្ញុំ។” សូមកត់សម្គាល់ថា ក្រោយពីសង្គ្រាមអំពើបាបបានចប់សព្វគ្រប់ រឿងដំបូងដែលយើងធ្វើនៅពេលយើងវាយភាគីម្ខាងទៀតគឺការប្រកបប្បបូម ជាពិធីលៀងរបស់ព្រះអម្ចាស់។

59 ហើយសូមឲ្យយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ ពេលយើងឲ្យពរស្រានេះ។ ព្រះបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង នៅពេលដែលទូលបង្គំគិត ដូចជាទូលបង្គំកាន់ស្រានេះនៅទីនេះ ដែលតំណាងឱ្យព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ របៀបដែលឈាមហូរនោះអំពើបាបរបស់ទូលបង្គំបានបាត់ទៅ។ ពួកគេដាក់ក្នុងសមុទ្រនៃការបំភ្លេចចោល ហើយមិនត្រូវបានចងចាំទៀតទេ។ ហើយជាមួយនឹងឈាមនេះ ក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលបានស្លាប់នៅថ្ងៃមួយបានដេកនៅមន្ទីរពេទ្យ ហើយទ្រង់បានសង្គ្រោះទូលបង្គំ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ របៀបដែលទូលបង្គំអរព្រះគុណព្រះអង្គ។ រួចប្រគល់បន្ទុកមកទូលបង្គំ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីដឹកនាំប្រជាជនទៅកាន់កាលវារី ហើយបង្ហាញផ្លូវទៅផ្ទះ។ សូមអរគុណ ព្រះបិតា។ ហើយឥឡូវនេះញែកស្រានេះចេញជាបរិសុទ្ធសម្រាប់ការប្រើប្រាស់របស់វា។ ហើយសូមឲ្យមនុស្សគ្រប់រូបដែលទទួលទីសម្គាល់នេះ នៅយប់នេះ ទទួលបានកម្លាំងខាងវិញ្ញាណ និងខាងរាងកាយសម្រាប់ដំណើរដែលឈានទៅមុខ។ ដ្បិតយើងសូមវាក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

[ក្រុមជំនុំត្រូវបានពិធីលៀងព្រះអម្ចាស់។ កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។]

60 ដើម្បីឈរនៅទីនេះ ហើយមើលក្រុមគ្រួសារចូលមក ហើយនោះជាវិធីមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះ គ្រួសារតាមគ្រួសារ លំដាប់តាមលំដាប់ ក្រុមតាមក្រុម មួយទៅមួយ។ នៅពេលដែលយើងជួបទ្រង់ តើពេលវេលានឹងទៅយ៉ាងណា នៅពេលដែលជីវិតមនុស្សទាំងអស់ដែលមាននៅលើផែនដីនេះ ដែលជឿលើទ្រង់ ហើយបានទុកចិត្តទ្រង់ នឹងជួបនៅថ្ងៃនោះ។ តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។]

61 យើងត្រូវលុបពិធីលាងជើងនៅយប់នេះដោយសារតែអត់ទឹក។ យើងមិនមានគ្រឿងបរិក្ខារគ្រប់គ្រាន់នៅពេលនេះ ហើយវានឹងត្រូវបានជួសជុលក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ យើងជឿជាក់។ ពួកគេមានចិត្តល្អ ហើយធ្វើការយ៉ាងរហ័សនៅលើរោងខរបាសថ្មី។ ខ្ញុំគិតថានេះជាការសមគួរណាស់ដែលមានការរួមគ្នានៅថ្ងៃទីមួយនៃឆ្នាំបែបនេះ វេលានៃថ្ងៃនេះ។

62 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលមកពីក្រៅក្រុង សូមប្រយ័ត្នថ្ងៃស្អែក ពេលត្រឡប់ទៅផ្ទះ។ សូមព្រះនៅជាមួយអ្នក។ ហើយអ្នកនៅទីនេះនៃស្រុកកំណើត ជិតៗ ព្រះនៅជាមួយអ្នកហើយជួយអ្នក។ ហើយឥឡូវនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ហើយខ្ញុំត្រូវតែចាកចេញសម្រាប់កិច្ចប្រជុំបន្ទាប់ដែលនឹងកើតឡើងនៅរដ្ឋអាហ្សីណា ហើយបន្ទាប់មក ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកជាមួយអ្នកម្តងទៀតសម្រាប់ត្រាទាំងប្រាំពីរ ហើយដូចដែលខ្ញុំបានសន្យា។ ខ្ញុំពិតជាចង់បានការអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ ខ្ញុំត្រូវការអ្នកពិតមែន ដូច្នេះកុំភ្លេចអធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំ។ ហើយសូមឱ្យអ្វីៗដំណើរការល្អសម្រាប់អ្នក។ ហើយខ្ញុំពិតជាដឹងគុណចំពោះការចូលរួមរបស់អ្នក និងរបៀបដែលអ្នកបានស្តាប់នូវអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅក្នុងដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំជឿថាយើងកំពុងធ្វើការផ្លាស់ប្តូរឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំ ខ្ញុំសូមអរគុណចំពោះសេចក្តីសប្បុរសរបស់អ្នក។

63 ហើយអ្នករាល់គ្នាជាច្រើននាក់ដែលបើកបររាប់គីឡូម៉ែត្រដើម្បីមកស្តាប់មនុស្សសាមញ្ញដូចខ្លួនខ្ញុំព្យាយាមនាំព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំប្រាកដថា វាជាអ្វីដែលលើសពីការដែលអ្នកមកស្តាប់ក្រៅពីខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលខ្ញុំអាចបង្ហាញបាន។ ខ្ញុំគ្មានការអប់រំ គ្មានលក្ខណៈពិសេស គ្មានអ្វីអំពីខ្ញុំទេ។ ពេលដែលខ្ញុំឃើញមនុស្សបើកបររាប់យេគីឡូម៉ែត្រ ហើយឈរចាំនៅទីនេះ ម៉ោងពីរពេលព្រឹក វាមិនមែនសម្រាប់អ្វីសោះដែលខ្ញុំមាននោះទេ។ វាជាព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំក៏ស្រឡាញ់ទ្រង់ដែរ។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយដោយសារយើងស្រឡាញ់ទ្រង់ យើងនឹងមិនត្រូវចែកផ្លូវឡើយ។ ពួកយើងប្រហែលជាបែកគ្នាបន្តិចនៅទីនេះ យូរៗទៅ ប៉ុន្តែយើងនឹងនៅជាមួយគ្នាម្តងទៀត។ វាជាមហិច្ឆតារបស់ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមនាំមនុស្សទៅកន្លែងនោះ។

64 ហើយឥឡូវនេះចាប់ផ្តើមឆ្នាំថ្មី ខ្ញុំចង់និយាយថា មិនមែន “រីករាយឆ្នាំថ្មីទេ” ដល់អ្នក ខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះទៅកាន់អ្នក “ព្រះប្រទានពរអ្នក។” ហើយប្រសិនបើ ទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ នោះជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវការសម្រាប់ឆ្នាំខាងមុខ។ ហើយខ្ញុំជឿថាទ្រង់ នឹងធ្វើ។

65 ហើយខ្ញុំ ដោយសារព្រះគុណរបស់ទ្រង់ យើងនឹងព្យាយាមនៅឆ្នាំក្រោយ ទ្រង់ នឹងទុកខ្ញុំ ទុកអ្នក ដោយសារព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំជាគ្រូគង្វាលល្អ នៅឆ្នាំក្រោយ ជាងឆ្នាំនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំជាអ្នកបំរើដ៏ប្រសើររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹង ព្យាយាមព្យាយាមរស់នៅកាន់តែជិតស្និទ្ធ កាន់តែពិត ដើម្បីនាំសារដូចទ្រង់ប្រទាន ដល់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងនាំវាមកជូនអ្នកនូវអ្វីដែលល្អបំផុត ដែលខ្ញុំអាចធ្វើទៅបាន។ ខ្ញុំ នឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំដឹង។ ហើយខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានអារម្មណ៍ដូចគ្នា។ អ្នក —អ្នកមានអារម្មណ៍ថាយើងទាំងអស់គ្នាចង់ធ្វើការជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ ព្រោះភ្លើង ពេលយប់ពិតជាងងឹតហើយ ហើយព្រះអាទិត្យកំណត់ឆ្ងាយ។ ផែនដីកំពុងត្រជាក់ យើងដឹង ការនិយាយខាងវិញ្ញាណ ព្រះវិហារកំពុងត្រជាក់ ហើយការរីកផុសផុល បានបញ្ចប់។ យើងមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ទេ ប៉ុន្តែយើងនឹងទុកចិត្ត លើព្រះសម្រាប់រឿងនោះ ទោះជាបែបណាក៏ដោយ។ ហើយឥឡូវនេះដូចដែល យើងពេលខ្លះ...

66 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកចាំថាពាងឧបោសថនៅទីនេះមានគ្រូគង្វាលដ៏អស្ចារ្យបំផុតម្នាក់ នៅក្នុងពិភពលោក បងប្រុស អរមែន នេវីលជាបុរសដែលគោរពព្រះ ជាមនុស្ស ល្អ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំអវត្តមាន បងប្រុស នេវីលជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ ទាំងស្រុង ដូចខ្ញុំនៅទីនេះដែរ។ ទីប្រឹក្សា ឌីកុន ជាដើម គឺត្រូវបន្តនៅក្នុងមុខងារ របស់ពួកគេដូចដែលពួកគេធ្វើ។ ហើយនេះគឺជាទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់យើង។ នេះជាកន្លែងដែលយើងនៅ—យើង—យើងឈរជើងនៅទីនេះ។ ប៊ីលីប៉ូលនឹងមិន នៅជាមួយខ្ញុំនៅទីនោះទេ គ្រាន់តែសម្រាប់ការប្រជុំប៉ុណ្ណោះ គាត់នឹងត្រលប់មក ទីនេះវិញ។ រឿងទាំងអស់ត្រូវបានដំណើរការនៅទីនេះដូចគ្នា។ គ្រាន់តែចេញទៅ ទីនោះ មិនមានន័យថាខ្ញុំទៅចោលអ្នកទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែទៅ អ្នកយល់ វាគ្រាន់តែជា ការមើលឃើញប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាមានន័យយ៉ាងណាទេ។ ខ្ញុំជឿជាក់ ហើយ ជឿជាក់ថា វានឹងមានសម្រាប់ភាពប្រសើរឡើងនៃក្រុមជំនុំទាំងមូល។ ហើយខ្ញុំ

ដឹងថា វានឹងល្អសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា ប្រសិនបើយើងធ្វើតាមការដឹកនាំរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលយើងដឹងពីរបៀបធ្វើ។ វាមិនងាយស្រួល ទេសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចាំបានម្តង មុនពេលដែលខ្ញុំត្រូវដើរចេញពីព្រះវិហារនៅទីនេះ។ ចាស់ៗខ្លះចងចាំ ថាម៉េចធ្វើមិនបាន! ខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្ស។

67 កាលខ្ញុំនៅក្មេង ខ្ញុំមិនត្រូវបានគេស្រឡាញ់ គ្មានអ្នកណាមើលថែខ្ញុំទេ កាលខ្ញុំ នៅក្មេង ហើយនៅពេលខ្ញុំដឹងថាមាននរណាម្នាក់ស្រឡាញ់ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិត “ចង់ស្លាប់ ដើម្បីពួកគេ។” ហើយឥឡូវនេះ ដោយសារតែនរណាម្នាក់ស្រឡាញ់អ្នក នរណា ម្នាក់ខ្វល់ខ្វាយ។ ខ្ញុំបានឡើងលើបង្គោលមួយហើយទំពាក់របស់ខ្ញុំបានរអិល ទៅលើបង្គោលដើមតារាត្រាចាស់ ហើយចំណងក៏ឡើងខ្ពស់ ហើយខ្ញុំបានវាយវា ដោយរំពាត់របស់ខ្ញុំ ហើយងាកមកវិញ ដួលប្រហែលដប់ប្រាំជំហាន ហើយចាប់ នៅលើដៃរបស់ខ្ញុំ។ ស្ត្រីម្នាក់បានស្រែកឡើង ហើយនាងបានទះកំផ្លៀងខ្លួនបែប នោះ។ ខ្ញុំតែងតែចូលចិត្តនារីម្នាក់នោះ នាងយកចិត្តទុកដាក់។ នាងគឺជាអ្នកដែល យកចិត្តទុកដាក់។ ហើយខ្ញុំតែងតែគិតថា “អ្នកណាក៏ខ្វល់ពីខ្ញុំ ខ្ញុំស្រឡាញ់គេ។”

68 មួយរយៈមុននេះខ្ញុំនៅកណ្តាលទីក្រុង ខ្ញុំកំពុងគិតពីថ្ងៃដែលធ្លាប់មាន ហើយ អ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំពិតជាដឹងគុណ។ ហើយខ្ញុំសូមអរគុណ ចំពោះការស្រឡាញ់និងការប្រកបរបស់អ្នក។ ហើយខ្ញុំនឹងមិនដែលព្យាយាម ដឹកនាំអ្នកឱ្យខុសទេ។ វាតែងតែជាវិធីត្រឹមត្រូវ ជាចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំ។ ហើយ អ្នកយកខ្ញុំធ្វើជាកំណត់ត្រា ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអ្វីអំពីខ្លួនខ្ញុំទេ វាតែងតែជា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ព្យាយាមនៅជិតក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដូចដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបនៅ ដើម្បីដឹកនាំអ្នក និងណែនាំអ្នកទៅកន្លែងនេះ។

69 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំប្រគល់អ្នកទៅក្នុងដៃរបស់បងប្រុស នេវីល ដំបូងនៅក្នុងដៃ របស់ព្រះ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងដៃរបស់បងប្រុសនេវីល គ្រូគង្វាលនៃព្រះវិហារ និងមើលមរតក រហូតដល់ខ្ញុំអាចជួបប្រជុំនេះ ហើយត្រឡប់មករកអ្នកម្តងទៀត។ ដោយទុកចិត្តនៅពេលនោះ ខ្ញុំអាចនាំអ្នកនូវការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យពីព្រះ ដែល នឹងរំភើបចិត្តគ្រប់គ្នា ហើយលើកតម្កើងក្រុមជំនុំនៃព្រះ។

70 ជាធម្មតាយើងទទួលយកការប្រកបរបូបូម។ ខ្ញុំមិនចង់និយាយទៀតទេ អ្នកដឹងពីអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំគិតថាបទចម្រៀងដែលយើងគួរតែច្រៀងនៅពេលនេះគឺ ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅលើទ្រង់ កូនចៀមនៃកាលវ៉ារី។ ហើយពេលយើងឈរច្រៀង សូមចាប់ដៃគ្នា ហើយនិយាយថា “ព្រះប្រទានពរអ្នក។”

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់

71 ជូនពររបស់ប្អូន។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក បងស្រី។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក បងស្រី។

ព្រះអង្គសង្គ្រោះ...

សូមព្រះប្រទានពរ។

...ព្រះ។

ឥឡូវនេះ...

...?...

...របស់ទ្រង់ទាំងស្រុង!

ឥឡូវនេះ ចូរយើងលើកដៃទៅកាន់ទ្រង់។

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់

ឱកូនចៀមនៅកាលវ៉ារី

ព្រះអង្គសង្គ្រោះ

ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន

ដកកំហុសទាំងអស់របស់ខ្ញុំចេញ

អូ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ

ត្រូវបានថ្វាយទ្រង់ទាំងស្រុង!

72 “ទាល់តែជួបគ្នា!” តោះច្រៀងបទរហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។ សូមចូលរួមទាំងអស់គ្នាឥឡូវនេះ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!

រហូតដល់យើងជួបនៅទាបជើងព្រះយេស៊ូវ

រហូតជួបគ្នា!

...?...

...នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!


រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!

រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅជើងព្រះយេស៊ូវ (រហូតជួបគ្នា!)

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!

ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

ចូរយើងឱនក្បាលចុះឥឡូវនេះ។

73 បងប្រុស នេវីល ហេតុអ្វី តើអ្នកមិនបញ្ចប់ពួកយើងដោយការអធិស្ឋានទេឬ?
ព្រះប្រទានពរអ្នក។ 

ការប្រកួត KHM62-1231

(The Contest)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃច័ន្ទ ថ្ងៃទី 31 ធ្នូ 1962 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសន់វីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG